
2012 04/11 10 :11 FAX +36 1 441 5215
	

FUGGETLEN KEPVISELO
	

U0012/001 7

tvataEa

cmánytsz ; :,Lt(1 ') ó

É kezctt: 20;2 ÁFR i 1
Írásbeli választ igénylő kérdés

Lezsák Sándor úrnak
az Országgyű lés elnökének feladatait ellátó alelnökne k

Helyben
Tisztelt Alelnök Úr!

A Házszabály 91 . § alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok feltenni Dr. Fazekas Sándo r
Vidékfejlesztési Miniszter Úrhoz :

„Korrekt választ! ”
címmel.

Tisztelt Miniszter Úr !

A parlagfű témakörében adott néhány válaszának stílusából az az érzésem, mintha Ön, illetve
munkatársai személyük elleni támadásként élnék meg, hogy kérdést teszek fel a témában . Ez nem
így van, még akkor sem, ha különböző kérdéseimre szinte szó szerint ugyanazokat a mondatoka t
másolják össze, még akkor sem, ha kollegái még annak sem tudnak utána nézni, hogy milye n
területet felügyeltem a múltban, államtitkári min őségemben .
Nem állítom, hogy az Önök hibájából nem szűnt meg egy csapásra a parlagfű problematikája, d e
számos szakértő és civil egybehangzó véleménye az, hogy sok dolgot másként lehetne csinálni ,
melyek befogadására még hajlandóságot sem mutatnak .
Valóban igaz, több mint száz kérdést tettem fel a téma kapcsán, azonban erre nem lett voln a
szükség, ha azonnal korrekt, nem pedig kitér ő., semmitmondó válaszokat adnak . Megjegyzem az
igazsághoz az is hozzátartozik, hogy több korrekt reakciójuk is volt érdekl ődéseimre .

Jelen írásbeli kérdésemben azokat a felvetéseimet ismétlem meg, melyekre a mai napig nem kapta m
korrekt választ, miszerint :

Hogyan alakult az adófizetők egy százalékos felajánlásának sorsa? Ismételten kérem ,
kronológikus sorrendben, számszerűen tájékoztasson az adófizetők egy százaléko s
felajánlásának sorsáról !

Továbbá Ön azt írja a pollenriadó-parlagfűriadó elrendelésről szóló felvetéseimmel kapcsolatosan ,
hogy a kármegelőzés, a következmények felszámolása nem haladja meg az erre rendelt szervezete k
előírt együttműködési rendben történő védekezési lehetőségeit. Ne haragudjon Miniszter Úr, de
még mindig értetlenül állok ezen kijelentése előtt, hiszen eddig mindenhol azt nyilatkozták, hogy a
probléma olyan óriási, hogy egyenlőre a meglévő emberi és egyéb erőforrás állománnyal az
kezelhetetlen .

Így kérdezem Miniszter Urat :

Tudják kezelni a parlagfű pollenje okozta károkat, mindent meg tudnak tenni a
megelőzés érdekében avagy az meghaladja képességüket — az ország lehet őségeit ,
esetlegesen az előírás nem megfelel ő? Ha pedig tudják kezelni az ügyet, miért beteg
csaknem 2 millió magyar állampolgár és mib ől adódik a sok tízmilliárdos
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nemzetgazdasági összkárérték? Ha nem tudják kezelni, miért nem rendelnek el
„parlagfűriadót” kritikus helyzetekben ?

Ezúton jelzem Önnek, hogy kérdéseimet mindaddig felteszem újra és újra, amíg arra korrekt válasz
nem érkezik, illetve tájékoztatom Ont, hogy az adófizetők egy százalékos felhasználása kapcsán az
Állami Számvevőszéknél vizsgálatot kezdeményeztem, civilek megkeresésére, akik büntet ő
feljelentést fontolgatnak az ügyben .

Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2012 . április 10 .

i .

13r) oláh Lajos
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